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Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 
Punkt til beslutning 

 

Dagsorden er godkendt. 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 
 

Det er på sidste elevrådsmøde drøftet 

hvordan elevrådet skal fungere 

fremadrettet og hvordan det bliver 

mere formaliseret i forhold til at 

eleverne skal styre møderne.  

Toiletkonkurrencen er evalueret og 

der var positive tilbagemeldinger. Der 

igangsættes en konkurrence om orden i 

klasselokaler frem mod sommerferien 

3. Skoleåretsplanlægning 

Ledelsen orienter om status på 

planlægningen af det kommende skoleår, 

herunder antallet af klasser i skoleåret 

2018/2019. 

Aktivitetskalender præsenteres, der 

kan fortsat ske lidt ændringer frem 

mod sommerferien. Der er fortsat 

fokus på traditioner, således at de er 

beskrevet fra skoleårets start. I 



 

Punkt til orientering 
 

forhold til budgettet, ser det ud som 

om der er plads til at beholde 

nuværende lærerbemandig og ansætte 

i en stilling.  

4. Økonomi 

Status på økonomien i 1 kvartal, samt 

tilbagemelding på overførsler fra 2017 

 

Punkt til drøftelse 
 

Der orienteres om budgettet i første 

kvartal af 2018. SF holder møde med 

økonomiafdelingen i forvaltningen i 

forhold til at gennemse/vurdere 

skolens forbrug til dato og være på 

forkant med driften for året.  

5. Skolebestyrelsesvalg 

 

Punkt til drøftelse 

 

Der orienteres om optakten til 

skolebestyrelsesvalg – hvor fristen for 

kandidatur slutter d. 7.maj. Herefter 

vil valgprocessen gennemføres hvis der 

er kandidater nok til et valg, ellers vil 

bestyrelsen blive konstitueret ved 

fredsvalg. 

6. Møde Lars Christiansen 

Evaluering af foredraget med Lars 

Christiansen 

Punkt til drøftelse 
 

Arrangementet var rigtig interessant – 

og selve programmet godt sat sammen. 

Desværre var fremmødet ikke særlig 

stort hvilket nok skyldes at 

forældrene ikke var godt nok 

informeret om hvem Lars Christiansen 

er og hvad foredraget indeholdte. Der 

skal være et fokus på at informere om 

indholdet og sikre at  invitationen 

bliver set af forældrene. Der er 

positiv opbakning til at bestyrelsen 

afholder et lignende arrangement 

næste skoleår. Punktet kommer på 

dagsorden til næste møde med input til 

hvem oplægsholder skal være. 

7. Elevplaner 

Ledelsen orienterer om status på 

elevplaner i Min Uddannelse 

 

Punkt til orientering 
 

I princippet for skole/hjem samtale 

står der beskrevet at elevplaner skal 

være udgivet inden 

skole/hjemsamtalerne. Dette skoleår 

er der udfordringer med arbejdet i 

den nye læringsplatform ”Min 

uddannelse” -  hvilket gør at processen 

er forsinket. Elevplanerne vil derfor 

ikke være ligeså uddybet som 

tidligere. Ligeledes ønskes en 



drøftelse af princippet, idet Min 

Uddannelse er et anderledes dynamisk 

værktøj, der kalder på en evaluering 

og opdatering af princippet. Punket 

kommer på det første 

bestyrelsesmøde i det nye skoleår.  

8. Dimision 

Drøftelse af dimissionen 2018, den 

foregår i Rishøj Hallen den 27. juni. 

 

Punkt til drøftelse 

Programmet sidste år var rigtig fint – 

og tåler en gentagelse. Der kommer 

små justeringer i forhold til længden 

på indslag. Der undersøges i forhold til 

at få taget billeder. Punktet kommer 

på næste møde med udkast til et 

program. 

9. Kommende forældremøder 

T-klasser og børnehaveklasser 

 

Der er forældremøde for kommende 

børnhaveklasser samt T-klasser i juni 

måned. Nærmere datoer vil blive meldt 

ud senere. Punktet bliver fulgt op på 

næste bestyrelsesmøde 

10. Nyt fra: 

-formanden 

   

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

   

 

Formanden 

Formandskabet har været til oplæg om 

dannelse på Asgård skole ligesom der  

også har været repræsentanter til 

oplæg om hvordan man kan arbejde 

med og have fokus på at skabe robuste 

børn. Netværksgrupperne for 

bestyrelserne er ikke så aktive pt. – 

der er valg til bestyrelsen på mange 

skoler hvilket gør der ikke sker mere 

her før efter sommerferien. 

Medarbejderne 

Intet nyt 

Ledelsen 

Elevtallet er status quo.  

Vi er blevet forespurgt om vi ønsker at 

skifte mælkeleverandør, vi vælger den 

leverandør hvor forældrene har frit 

valg på om man ønsker økologisk eller 

ej. 

Vi har pt. renovation på kloakkerne, da 

det viser sig at de er gennemboret at 

rødder.  



Vores brug af basen stopper inden så 

længe, da den skal bruges til 

dagsinstitution. 

Brobygning: 

Det er gået fint selvom det er et stort 

sted at komme til for børnene, det er 

dog en god oplevelse at børnene har 

deres eget rum som base for at skabe 

mere stabilitet og tryghed. Det har 

været en god tryghed at starte med at 

være i grupper med børn man kender i 

forvejen. Pædagogerne har været 

imødekommende og tager godt imod de 

nye børn og forældre. 

11. Evt. 

 

Industriens fond har doneret penge til 

landets 4. klasser således der kan 

købes microcomputer. – Der skal søges 

om at blive tildelt penge.  

 

12. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning ved mødets start. 


